
Veikkolan monitoimitilan suunnittelukokous 4.1.2005 klo 19.00 
 
 
 
Läsnä: Raili Leidenius, Leila Oramies, Hanna Laaksonen, Paavo Sortti, Katriina Aatsalo, Heidi Selenius 
 
 
 
- Sovittiin että Katriina, Paavo ja Raili ovat Kirkkonummen kuntaan yhteydessä seuraavissa asioissa: 
 
Selvitetään nykyisen ”taukotuvan” (punainen tupa koulua vastapäätä) sekä Kaasumetallin tilojen käyttö 
ja tulevaisuus. Pyrkimyksenämme on säilyttää taukotupa ja saada monitoimitila-käyttöön sekä taukotupa 
että Kaasumetallin tiloja. 
 

- Kokouksessa pohdittiin seuraavaa: 
 
Kartoitettava vapaat rakennukset. Koulun tilojen käytön mahdollisuudet selvitetään myös. 
 
Tärkeää olisi saada nuorille kokoontumistiloja. Selvitetään myös mitä nuoret itse haluavat. 
 
Uuden talon rakentaminen tulisi ajankohtaiseksi jos ei em. tiloista löydy sopivia. 
 
Vanhan kirjaston paikalle saattaisi ajatella nuorisotiloja. 
 
Kylän asuttamispolitiikkaan pyritään myös osallistumaan, Veikkolan väestön rakenne selvitetään ensin, 
väestötilastot ja asuntotilastot kunnalta, Katriina selvittää. 
Valtuuston jäseniä voisi kutsua koolle ja esittää kylähankkeen, jossa em. suunnitelmia. 
 
EU-rahan haku. 
 
Nuorille tarjottava myös mahdollisuutta tutustua yrittäjyyteen, esim. nuortentilassa. 
 
Kunnan tulisi palkata nuoria Veikkolan keskustaan ruusupensaita ja nurmikoita hoitamaan. Vanhusten 
apu ym. 
 
Nuorisobaari tai kahvila olisi erityisen tärkeä niille nuorille, jotka ei aktiivisesti osallistu 
monitoimitalokäynteihin. 
 
Nuorten keskustelupiste / neuvontapiste olisi hyvä. 
Myös jonkinlainen nuorisotoimen ”päihdepysäkki” tms. tarvittaneen Veikkolaankin.  
 
Tiloja kaivataan myös vanhusten kokoontumiseen, samaten kaikkien ikäryhmien kokoontumiseen 
erilaisissa merkeissä. 
 
 
Seuraava kokous 24.1. klo 19.00 Heidi Seleniuksen kotona 
 
Kyläsuunnittelukokous 26.1. koululla. 
 
 
 
20.1.2005 Heidi Selenius 
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